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Ordförande har ordet

Äntligen är hösten här, men inget är riktigt som vanligt. Efter
pandemin har vi krig i Europa med de fasor det innebär för Ukrainas
befolkning och med andra utmaningar i övriga länder. 

Trots det har Spillkråkan kunnat återstarta sin normala verksamhet
igen, med både lokala trä�ar och digitala möten på programmet. I
detta Kråkrör kommer några uppdateringar, bland annat från den
fantastiska Smålandsresan som Maria Nordestedt och Helena Geijer
var värdar för. En workshop om Spillkråkans påverkansarbete och
kommunikation hann vi också med och här är resultatet från den,
som styrelsen arbetar vidare med under hösten.

Skogsstyrelsen har genomfört ett första möte för skogssektorns
jämställdhetsråd och som ordförande representerade jag
Spillkråkan. Syftet är att öka takten i genomförandet av
skogsnäringens jämställdhetsstrategi och vi Nätverk för kvinnor
samarbetar för att få större genomslag i våra frågor.

I Norge välkomnar vi en ny daglig ledare för Kvinnor i skogbruket,
Linn Braseth-Gulliksen. Den som missade den digitala nordiska
konferensen i våras kan se den här på Youtube. I veckan började vi
också planera för nästa nordiska konferens på Island 2024, vilket blir
det årets stora Spillkråke-resa.

Hoppas att du kan planera in någon av alla de trä�ar som våra
stamansvariga bjudit in till under hösten. I Örebro hälsar vi tre nya
stamansvariga välkomna – Karin Voigt, Maria Pettersson och Anna
Pettersson, som har tagit över efter Ingegärd Wedendal. Ingegärd
har under lång tid varit en av Spillkråkans stora stöttepelare, var
tidigare ordförande och har som sagt varit stamansvarig och loket i
Örebro-stammen. Det är därför ingen slump att det behövdes tre
personer för att ta över stafettpinnen. Ett innerligt och varmt tack till
dig Ingegärd som betytt så mycket för föreningen och för alla oss
aktiva som haft förmånen att få umgås och samarbeta med dig! 
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Vi hoppas få fortsätta trä�as på Spillkråkans aktiviteter och inspireras
av ditt smittande engagemang för skogsbruket och föreningen.

Trevlig höstläsning önskar ordförande Kerst in

Medlemsavgift 2023 
Betala först när faktura kommer i januari!

En vädjan till ni Spillkråkor som brukar betala in kommande års
medlemsavgift redan före årsskiftet.

Vänta istället på faktura som kommer i januari där det står instruktion
om betalning till vårt nya bankgiro.
Med denna nya betalningsrutin sparar vi mycket jobb.

Tack på förhand, hälsningar Mona (Kassör) och Madeleine
(Medlemsansvarig)

Spillkråkans studieresa till Småland 2022 
Trä, glas och härlig gemenskap

Äntligen kunde vi Spillkråkor trä�as igen på en gemensam resa.
Å vilken härlig och intressant resa det blev.

Resan inleddes med ett besök på Rottne Industri AB där skördare
och skotare tillverkas. Maria Nordestedt med medarbetare guidade
oss kunnigt både genom företagets historia och
tillverkningsprocessen. Det var intressant att se alla olika delar och
processer och hur skotare och skördare växte fram ur dessa. Vi var
nog många som inte hade riktig kläm på att så mycket gjordes på
plats här i Sverige. Kul var också att se hur man sedan provkörde de
olika maskinerna.



Första dagens eftermiddag ägnades åt workshop i den �na
festlokalen Borgen. Många samtal blev det när vi gruppvis
diskuterade kring olika frågor. Många tips och idéer lyftes och det
�nns nu mycket att ta med sig inför kommande planering.

Andra dagen besökte vi JGA´s sågverk – J G Anderssons Söner AB i
Linneryd. Företaget som grundades redan 1928 drivs idag av fjärde
generationen Andersson. Verksamheten har 90 anställda producerar
250 000 m3 om året vilket motsvarar en förbrukning av 450 000
m3fub råvara/år. Vi �ck en �n presentation av företaget och dess
historia och en givande vandring genom sågverkslokalerna. På plats
fanns också en representant från Biometria som berättade om
företaget och dess roll i virkesmätning.



Dag två innefattade även ett besök i skogen utanför Eriksmåla.
Helena Geijer Eriksson tog emot oss på familjeföretagets fastighet.
Där �ck vi en mycket intressant berättelse om företagets historia av
Helenas pappa Peter. Skogen brukas nu i fjärde generationen.
Grundaren Alfred Geijer startade med sågverk då han kom hem till
Sverige efter en vistelse i Klondyke. Därefter har olika träföretag varit
aktuella, men nu har familjeföretaget inriktat sig på skogsbruk. Vi
avslutade med ett besök i skogen där förvaltaren Bengt berättade
om deras tankar kring skogsskötsel. Vi �ck också uppskatta olika
virkesvältor, tall och björk, och därefter diskutera kring olika
skötselmetoder.

Helena tackas för en �n och intressant dag.



Goda middagar på Kosta Art Hotel och Teleborgs slott förhöjde
stämningen på resan. Bra boenden, trevliga fritidsarrangemang, bra
planering och ett mycket intressant program gjorde hela resan
mycket uppskattad.

Det bästa var att få trä�a så många trevliga Spillkråkor och prata
skog …men även dryfta andra frågor.

Ett stort tack t il l  alla reseansvariga för en mycket intressant och
välordnad studieresa. Hoppas att vi alla snart kan ses igen.

Örebrostammen hade Lövträff 25 augusti

Trä�en hölls i Billerud Korsnäs regi hemma hos Ingegärd Wedendal
på Stensta Gård. 

Inte mindre än sexton Spillkråkor trä�ades och �ck lyssna på bl a
Emil Arvidsson som berättade om röjning och skötsel av lövskog.
Under kvällen tackades även Ingegärd av för hennes �na arbete som
stamansvarig!

Eesentation av Anna Pettersson 
Ö



Du får detta då du är medlem. i Spillkråkan.

Avsluta prenumerationen

– en av tre stamansvariga i Örebrostammen.

1 . Var är du geogra�skt bosatt?

Jag är bosatt i Kumla tillsammans med sambo och mina två
tonårsbarn. I januari 2020 �ck jag ta över en del av familjegården som
heter Norra Höga och ligger på en av drumlinåsarna i Närke. Skogen
har jag i Askersunds kommun och den består av ca 90 hektar barr
och lövskog.

2. Vilken skogsupplevelse det senaste året vil l  du dela med oss?

Det jag kom och tänka på först var de dagar och kvällar som jag har
sågat på vår bondsåg i skogen tillsammans med min pappa. Sedan
ka�erast på sågbänken. Fina stunder med gemensamma göromål
och en avslappnande metodisk koncentration för sinnet.

3. Varför har du valt  att  engagera dig akt ivt i Spillkråkan?

Jag tycker att det är väldigt viktigt att det �nns en mötesplats för
kvinnor som är aktiva skogsägare. Kompetens och erfarenheter som
jag tror att vi utan föreningen kunde ha gått miste om. Jag tycker
också att det är både roligt att vara aktiv i en sådan välskött förening
som fokuserar på både jämställdhet och ett hållbart skogsbruk.

När jag och min syster Maria tog över familjens skogsfastighet hade
vi inte så många förebilder som var kvinnor.

Därför är jag mäkta tacksam för all kunskap, inspiration och
framförallt erfarenheter från kompetenta kvinnor som jag har fått ta
del av.
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